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Better ______________________________ make a bigger difference.  
 
“After this, Jesus went out and saw a tax collector by the name of Levi sitting at his 
tax booth. ‘Follow me,’ Jesus said to him, and Levi got up, left everything and 
followed him.”  Luke 5:27–28 (NIV)  
 
 
 

HOW TO BE A GOOD FRIEND (LIKE JESUS) 
 
 

1.  ______________________________ to them where they are.  
 

• “Going” is often as simple as being more intentional.  
 
“Then Levi held a great banquet for Jesus at his house, and a large crowd of tax 
collectors and others were eating with them.” Luke 5:29 (NIV)  
 
 

2.  ______________________________ them for who they are.  
 

• If I focus on loving more I will sin less.  
 
“But the Pharisees and teachers of the law who belonged to their sect complained 
to his disciples, ‘Why do you eat and drink with tax collectors and sinners?’” 
  Luke 5:30 (NIV)  
 
“Jesus answered them, ‘It is not the healthy who need a doctor, but the sick. I have 
not come to call the righteous, but sinners to repentance.’”  
  Luke 5:31–32 (NIV) 
 
 

3.  See them for who they can ______________________________.  
 
“For John came neither eating nor drinking, and they say, ‘He has a demon.’ The 
Son of Man came eating and drinking, and they say, ‘Here is a glutton and a 
drunkard, a friend of tax collectors and sinners.’ But wisdom is proved right by her 
deeds.”  Matthew 11:18–19 (NIV) 
 
 
 

4.  ______________________________ with them.  
 
“Because we loved you so much, we were delighted to share with you not only the 
gospel of God but our lives as well.”  
  1 Thessalonians 2:8 (NIV)  
 

• Goal:  Make my home a hospitable hub of friendship. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. friends  2. go  3. accept  4. become  5. do life 
 



 

 

 

4.  與他們一起「經歷」人生 

 

「我們實在太愛你們了，不僅跟你們分享上帝的福音，也分享我們自己的生命！」 

  帖撒羅尼迦前書 2:8 (新普及譯本) 

 

• 目標：使我的家成為好客的友誼之地 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

1. 朋友  2. 去到  3. 接納  4. 成為  5. 經歷 
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更好的______________________________帶來更大的改變 

 

「這事以後，耶穌出去，看見一個稅吏，名叫利未，坐在稅關上，就對他說：『你

跟從我來！』他就撇下所有的，起來，跟從了耶穌。」 

  路加福音 5:27-28 (和合本) 

 

 

如何成為一個好朋友（像耶穌） 

 

 

1. 「______________________________」人們所在之處 

 

• 「去」很簡單，就是更「在意」我們去的地方 

 

「利未在自己家裏為耶穌大擺筵席，有許多稅吏和別人與他們一同坐席。」 

  路加福音 5:29 (和合本) 

 

 

2. 「______________________________」人們的真實面貌 

 

• 若我越專注於愛，我就越少犯罪 

 

「法利賽人和文士就向耶穌的門徒發怨言說：『你們為甚麼和稅吏並罪人一同吃喝

呢？』」 路加福音 5:30 (和合本) 

 

「耶穌回答：『健康的人不需要醫生，有病的人才需要。我來不是要召義人，而是

要召罪人悔改。』」 路加福音 5:31-32 (新譯本) 

 

 

3. 「看到」他們可以______________________________怎樣的人 

 

「約翰來了，也不吃，也不喝，人就說他是被鬼附着的。人子來了，也吃也喝，人

又說他是貪食好酒的人，是稅吏和罪人的朋友。但智慧之子，總以智慧為是。」 

  馬太福音 11:18-19 (和合本) 

 


